
 
 
Referat af  

 

Bestyrelsesmøde i Strandkirkefællesskabet  
Torsdag den 6. juni 2024 kl. 19.00 i Strandkirken i konfirmandstuen  

 
Tilstede: Kristian Øhrstrøm, Camilla Blay, Gitte Grønne, Jesper Johansen, Henrik Wessing og Peter Bæk. 
 

 Hvad Emne 

 
1.  Beslutning Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 
2.  Beslutning Indkomne forslag 

• Ansøgning om støtte til ”Lad os tale om tro”. Bestyrelsen godkendte kr. 
25.000 fra initiativpuljen.  

• Indsamling til kirkebyggeri i Tanzania fra ung volontør. Bestyrelsen 
godkendte kr. 5.000 fra initiativpuljen.  

• Juleblomster til seniorer i sognet. Bestyrelsen godkendte kr. 10.000 til 
2024 og kr. 10.000 til 2025. 

• Bestyrelsen godkendte kr. 10.400 til ansøgning om støtte til fællestelt på 
Sommeroase. 

• Bestyrelsen godkendte at stå for ”Karlslunde-indsamlingen” samt stille 
underskudsgaranti på kr. 5.000.  

• Bestyrelsen godkendte forslag om engangsstøtte til et projekt der skal 
lave en nødhjælpstransport til Alpha i Ukraine på kr. 10.000.  
 

3.  Beslutning Rapport fra administrator og forretningsudvalg 
Bestyrelsen gennemgik økonomioversigt frem til ultimo maj, som viser, at 
der modtaget gaver og uddelt svarende til niveauet fra sidste år. Forslag til 
uddelinger fra giverne blev gennemgået og godkendt. Bestyrelsen 
gennemgik kollektoversigten for 2024, og tog denne til efterretning. 
 
Bestyrelsen besluttede følgende uddelinger:  
kr. 25.000 til Amazing Gospel 

- kr. 62.500 til AlphaDanmark 
- kr. 90.000 til Kirke På Vej 
- kr. 40.000 til SAT7 (fratrukket 250 euro, som allerede er betalt) 

 

4.  Beslutning Budget 2024 
Bestyrelsen foretog opfølgning på budget 2024, og alt ser ud til at forløbe 
planmæssigt.   
 

5.  Drøftelse Projektgennemgang 
Bestyrelsen gennemgik rækken af projekter og partnerskaber der støttes:   
ASSI, Cuba, Kirke På Vej, Sat-7, Ungdomsmedarbejder, Efteruddannelse, 
Kurser, Dansk Oase, Alpha Danmark, Fængsels-Alpha, Mission Øst, Nigeria, 
Mercy Outreach, Diakoni, Ana og Lorenzo. 
 



 

Bestyrelsen glæder sig over at have et omfattende engagement lokalt, 
nationalt og globalt. Aktiviteterne afspejler en stribe projekter og 
partnerskaber, som er kommet til gennem engagerede medlemmer, som 
har en god forankring og ejerskab i menigheden.   

  
Bestyrelsen gennemgik forankringen af projekter og partnerskaber. Det blev 
drøftet at etablere en lidt mere formaliseret struktur med respekt for, at der 
ikke kan findes en model, som passer på alle situationer. Der udarbejdes 
oplæg til ”jobbeskrivelser for ambassadører” frem mod næste møde. 
 

6.  Beslutning GDPR – datasikkerhed 
Bestyrelsen gennemgik og godkendte foreningens reviderede og 
opdaterede behandlingsfortegnelse og privatlivspolitik. 
 

7.  Orientering Meddelelser – siden sidst ved alle 
Kristian orienterede om det landsdækkende ASSI-netværket som mødes 
hvert kvartal og arbejder med principper for kirkeplantning og støtte til ASSI 
arbejde i Indien.  
 
Huset på Degnevænget har haft den årlige gennemgang og plan for 
vedligeholdelse. Der er en god drift i huset, og de seneste års forbedringer 
virker godt. Der planlægges en arbejdsdag sidst i juni for at udskifte 
træterrassen 
 
Gitte orienterede om arbejdet i menighedsrådet, som i øjeblikket er præget 
af meget arbejde med dekorum processen.  
 
Mathias og Kristian har haft møde med vores venner i Nigeria – James og 
Emmanuel. Sundhedsklinikken har det godt og der arbejdes med nye 
landsbyer. Der er gang i prisopgaven på skolen.  
 
Peter orienterede om nyt fra Præsterne og om at der arbejdes med at 
kollekten flyttes frem i gudstjenesten.  
 
Rapport fra Mediacellen blev gennemgået og drøftet. Der er en god aktivitet 
og mere aktivitet på facebook-siden for Mediacellen.  
 
Strandkirkefællesskabet har fået doneret malerier fra Else Poulsen. Der 
arbejdes med at sælge malerier til fordel for nødhjælp / Mission Øst. Camilla 
er tovholder, og en lille arbejdsgruppe støtter op.  
 
Kristian fortalte om mødet med Claire og Anders, hvor det er blevet aftalt, 
at støtte Safehouse arbejde i Ghana. Mere herom snarest.  

 

8.   Eventuelt 
Næste møde: Arbejdsfordeling i bestyrelsen 
 

 

 

 


